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خبراخبار

در مستند »آقای خاص«
فرزاد حسنی راوی ناگفته های 

زندگی سرمربی تیم ملی شد

با پخش مستند »آقای  برنامه »کافه مستند« 
خاص« به کارگردانی سجاد ترابی سراغ ناگفته هایی 

از زندگی سرمربی تیم ملی کشتی رفت.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل ازروابط عمومی 
پروژه، قسمت جدید برنامه »کافه مستند« امشب 
جمعه هفتم اردیبهشت با گفت وگو درباره مستند 

»آقای خاص« از شبکه افق پخش می شود.
این مستند به کارگردانی سجاد ترابی تلاش دارد 
اطلاعات تازه ای درباره محمد بنا سرمربی اسبق 
تیم ملی کشتی فرنگی ملقب به آقای خاص کشتی 
ایران ارایه دهد و با روایت ناگفته هایی به فراز و 
فرودهای زندگی حرفه ای این مربی محبوب کشتی 
این  راوی  نیز  فرزاد حسنی  اینکه  بپردازد؛ ضمن 

مستند است.
»آقای خاص« مستندی نیمه بلند است که در 
»سینماحقیقت«  مستند  جشنواره  هفدهمین 
از  بار  نخستین  برای  است  قرار  و  داشت  حضور 

تلویزیون پخش شود.
نقد »کافه  میز  این مستند، در  از پخش  بعد 
مستند« داوود مرادیان و مهدی انصاری میزبان 
درباره  و  هستند  اثر  این  کارگران  ترابی،  سجاد 
مسایل فنی این فیلم و همچنین نکات مربوط به 

مستندهای ورزشی گفت وگو می کنند.
در میز محتوایی برنامه نیز داوود مرادیان میزبان 
همچنین  و  فرنگی  کشتی  قهرمان  محمدی  علی 
درباره  تا  بود  خواهد  کشتی  ملی  تیم های  مدیر 
محمد بنا و ویژگی های این اسطوره کشتی ایران 
با یکدیگر صحبت کنند. در میز مستند برنامه نیز 
امیر مهریزدان مدیر پیشین مرکز مستند سوره که 
به  مرکز  این  در  دو ساله اش  ماموریت  تازگی  به 
اتمام رسیده مهمان برنامه است تا درباره مسایل 
مستندسازان  مشکلات  و  مستند  حوزه  جاری 

گفت وگو کند.
محمدعلی  کنندگی  تهیه  به  مستند«  »کافه 
با اجرای داوود مرادیان در گروه  محمددوست و 
مستند شبکه افق تولید می شود و تلاش می کند 

نگاه متفاوتی به مقوله مستند داشته باشد.
»کافه مستند« هر هفته جمعه شب ها ساعت 

۲۱ از این شبکه پخش می شود.

شاعران ۵ کشور برای عملیات وعده 
صادق شعر سرودند

مدیر دفتر شعر و موسیقی سازمان صداوسیما 
عملیات  برای  آقا  اینکه حضرت  از  بعد  گفت: 
وعده صادق شعر سرودند، شاعران پنج کشور 

نیز در این زمینه شعر سرودند.
و  شعر  دفتر  مدیر  و  شاعر  قزوه،  علیرضا 
موسیقی سازمان صداوسیما در برنامه »بسته 
سروده ای  درباره  سیما  دو  شبکه  پیشنهادی« 
که رهبر انقلاب در آستانه عملیات وعده صادق 
خواندند، گفت: بعد از اینکه حضرت آقا برای 
تعداد  سرودند،  شعر  صادق  وعده  عملیات 
هند،  بنگلادش،  جمله  از  شاعران  از  زیادی 

پاکستان و ... شعر سرودند.
نگه داشتن  لزوم توسعه و زنده  قزوه درباره 
زبان فارسی در سایر کشور ها گفت: اگر انگلیس 
و کمپانی هند شرقی نبود، الان زبان فارسی زبان 
اول دنیا بود. آنها آمدند و به مرور ریشه زبان 

فارسی را خشکاندند.
مدیر دفتر شعر و موسیقی سازمان صداوسیما 
فارسی  که چند کشور  این سوال  به  پاسخ  در 
زبان هستند؟ گفت: شاعران فارسی زبان زیادی 
داریم، که حتی در روسیه و اوکراین هم دیده 
می شود. به طور کلی، استادان زبان فارسی در 
سراسر دنیا از جمله مصر، اروپا و امریکا وجود 
دارد. تلاش ما پرورش شاعران زبان فارسی است. 
شاعران در سطح بالاتری نسبت به متخصصان 
دستور زبان فارسی قرار می گیرند. شاعر می تواند 

چراغ زبان فارسی را روشن کند.

بزرگداشت اکبر زنجان پور و دو 
جای خالی

حمید سمندریان که با شوق فراوان نظاره گر 
کار دانشجویان خود بود، استعداد و توانمندی 
این دانشجو را کشف کرد و اول بار در نمایش 
»نگاهی از پل« با او همکاری کرد. اکبر زنجان پور 
استعدادی درخشان  عنوان  به  نمایش  این  در 
جاده  در  او  گام های  اولین  این  و  شد  ظاهر 

موفقیت بود.
 ۵۰ دهه  به  خاطره  این  ایسنا،  گزارش  به 
است  قرار  سابق  دانشجوی  حالا  و  بازمی گردد 
همزمان با زادروز استاد خود و در مراسمی که 
کانون کارگردانان خانه تئاتر برگزار می کند، تقدیر 

شود.
دانشجوی سابق اما سال هاست که خانه نشین 
است و شرایط را برای به صحنه بردن اثری تازه، 

مناسب نمی داند.
تئاتر  تماشاگران  جدید  نسل  هرچند 
نتوانسته اند هنرنمایی زنجان پور را روی صحنه 
ببینند، اما قدیمی های تئاتر نمی توانند حضور 
تاثیرگذار و استعداد شگرف او را در نمایش های 
سالخورده«  بانوی  »ملاقات  و  پل«  از  »نگاهی 

فراموش کنند
شاید اولین بازی حرفه ای او در تئاتر در نمایش 
»نگاهی از پل« بود که در کنار سوسن فرخ نیا 
مستعد  دانشجویان  از  دیگری  یکی  عنوان  به 
دانشکده هنرهای زیبا درخشید و بار دوم بود که 
خود را به عنوان استعدادی غیرقابل انکار اثبات 
سالخورده«  بانوی  »ملاقات  نمایش  در  کرد؛ 
نوشته فردریش دورنمات و کار حمید سمندریان. 
او در آن نمایش نقش آالفرد ایل را بازی کرد که 
یکی از کارکترهای مهم نمایشی است و تفاوت 

سنی زیادی با آن داشت.
به انگیزه این تجلیل و به یاد حمید سمندریان، 
بخشی از صحبت های او را درباره زنجان پور مرور 

می کنیم:
»زنجان پور بسیار قابل قبول و باورپذیر بازی 
او دور بود  از سن  ایل  آالفرد  کرد. هرچند که 
ولی او نقش را به خوبی درک کرد. من استعداد 
را در کلاس های دانشگاه شناختم.  زنجان  پور 
اجراهای  در  را  او  بود،  من  شاگرد  که  زمانی 
دانشگاهی دیده بودم و هیجان ها و انرژی های 
او را می شناختم. همان طور که در »نگاهی از 
پل« قدرت و انرژی خود را به نمایش گذاشت، 
در »ملاقات بانوی سالخورده« نیز به درونیات 
و عمق آلفرد ایل پی برد. دو نقش متفاوت و با 
بازی فراموش نشدنی زنجان پور. من برای رسیدن 
نداشتم.  درگیری  گونه  هیچ  ایل  آلفرد  به  او 
زنجان پور به شدت خودش را متمرکز کرده بود 
تا به نقش برسد و آن طوری که من می خواهم 
بازی کند. او هم در بیرون و هم در درون به 
نقش رسید و خودش را هماهنگ کرد و به روح 

لحظه به لحظه نقش مسلط شد.
اما بخت با تماشاگران دهه هشتاد هم همراه 
بود تا یک بازی به یادماندنی دیگر از زنجان پور 
به  یکم«  و  هزار  »شب  نمایش  در  ببینند؛ 
نویسندگی و کارگردانی بهرام بیضایی. نمایشی 
تئاتر شهر روی  تالار چهارسو مجموعه  که در 
صحنه رفت و در سه اپیزود گوناگون، نگاهی تازه 
به هزار و یک شب داشت. زنجان پور با همراهی 
اپیزود  در  اسکندری  ستاره  و  شمسایی  مژده 
تماشاگران  برای  تا  کرد  بازی  نمایش  این  دوم 
نسل های بعدی تئاتر نیز خاطره زیبای دیگری از 

بازی های خود بسازد.
حالا این بزرگداشت همزمان با زادروز استاد 
 ۹ یکشنبه  روز  ایران،  هنرمندان  خانه  در  او 
اردیبهشت ماه برپا می شود. حمید سمندریان، 
بهرام  و  رفته  دنیا  از  که  سال هاست  او  استاد 
نخواهد  وطن،  از  دوری  دلیل  به  نیز  بیضایی 
این  و  کند  شرکت  برنامه  این  در  توانست 

بزرگداشت با دو جای خالی همراه می شود.
کانون  کوشش  به  زنجان پور  بزرگداشت 
روز   ۱۷ ساعت  ایران،  تئاتر  خانه  کارگردانان 
یکشنبه ۹ اردیبهشت ماه در تالار استاد جلیل 

شهناز خانه هنرمندان ایران برگزار می شود.

در چند روز اخیر، ساخت و ساز ساختمان مجاور 
تماشاخانه »سنگلج« که در تملک شهرداری تهران 
است و از دوره مدیریت محمد باقر قالیباف بحث 
واگذاری آن به این تماشاخانه مطرح بوده، خبرساز 
مقتدی،  پریس  نگرانی  ابراز  از  بعد  است.  شده 
این  به  زدن  آسیب  درباره  تماشاخانه  این  مدیر 
حاکی  هم  ایسنا  خبرنگار  مشاهده  قدیمی،  بنای 
از آن است که به هنگام ساخت و ساز ساختمان 
مجاور، بنای تماشاخانه سنگلج دچار لرزش می شود 
و از آنجاکه این تماشاخانه روی قنات قرار گرفته 
و  ساخت  این  داشته،  فرونشست  هم  پیش تر  و 
ساز نگرانی جامعه هنری را در پی دارد که مبادا 
فاجعه ای انسانی در پیش باشد. از سوی دیگر از 
آنجاکه تماشاخانه »سنگلج« در فهرست آثار ملی 
در  سازی  و  ساخت  گونه  هر  است،  شده  ثبت 
مجاورت آن باید با هماهنگی وزارت میراث فرهنگی 

باشد.
در همین زمینه کاظم نظری، مدیر کل هنرهای 
ساز  و  ساخت  وضعیت  آخرین  درباره  نمایشی 
از  گفت:  ایسنا  به  »سنگلج«  مجاور  ساختمان 
دفتر طرح های عمرانی پیگیر این مساله هستیم و 
کارشناسان این دفتر از ساختمان بازدید کرده اند. 
فعلا  و  نشده  انجام  چال برداری  حاضر  حال  در 
ساخت و ساز در مرحله هم سطح زمین است ولی 
اگر  بخواهند چال برداری کنند، باید از وزارت ارشاد 

و میراث فرهنگی مجوز بگیرند.
او ادامه داد: فعلا نامه نگاری های لازم با میراث 
شده  انجام  ارشاد  وزارت  حقوقی  دفتر  و  فرهنگی 
مجاور  ساختمان  ساز  و  ساخت  باشد  قرار  اگر  و 
و  دخل  یا  کند  پیدا  گسترش  سنگلج  تماشاخانه 
تصرفی در آن صورت بگیرد، قطعا باید با هماهنگی 

وزارت ارشاد و میراث فرهنگی باشد.
مالی،  اداری  دفترهای  فعلا  کرد:  اضافه  نظری 
فرهنگی در  میراث  با  و طرح های عمرانی  حقوقی 
تعامل و تماس هستند. ما هم نامه نگاری های لازم 
را با میراث فرهنگی انجام داده ایم ولی کارشناسی 
که مسئول رسیدگی به این موضوع )خانه های ثبت 
شده در فهرست آثار ملی( است، فعلا در ماموریت 
به سر می برد و قرار است هفته آینده این موضوع با 

پیگیری ایشان دنبال شود.
او در پاسخ به اینکه با توجه به تخریبی که صورت 
گرفته، به نظر می رسد ساخت و ساز ادامه داشته 
باشد و متوقف نشود، توضیح داد: قطعا اگر قرار 
باید مسائل  پیدا کند،  ادامه  باشد ساخت و ساز 
امنیتی و پروتکل های اماکن ثبت شده در فهرست 

آثار ملی را رعایت کنند. ما تا پیش از عید پیگیر 
بودیم که ساختمان مجاور تماشاخانه سنگلج به این 
تماشاخانه واگذار شود همچنانکه خیلی از بزرگان 
ولی  بودند  قضیه  این  پیگیر  هم  کشورمان  هنر 
این  از شهرداری،  قالیباف  آقای  با رفتن  متاسفانه 

موضوع مسکوت ماند.
بر ضرورت  تاکید  با  نمایشی  مدیر کل هنرهای 
گسترش نمایش های ایرانی یادآوری کرد: اگر قرار 
به راه اندازی بنیاد تئاتر ملی باشد، نیازمند فضایی 
برای تولید هنر و انجام کارهای پژوهشی هستیم و 
با این تصور که شهرداری ساختمان مجاور سنگلج 
را در اختیار ما قرار می دهد، منتظر اجرایی شدن 
این وعده بودیم که مساله ساخت و ساز پیش آمد.
او در پاسخ به اینکه طبق مشاهده ایسنا، بر اثر 
این ساخت و ساز، تماشاخانه سنگلج دچار لرزش 
به  ساختمان ساز   این  امیدواریم  گفت:  می شود، 

فاجعه انسانی منتهی نشود. به هر حال ما هم این 
نگرانی ها را داریم و پیگیر حل این وضعیت هستیم. 
اما فعلا شرایط به گونه ای نبوده که اجرای نمایش 

را متوقف کنیم.
ادامه درباره آخرین وضعیت ساخت  نظری در 
و ساز اداره تئاتر نیز گفت: مجوز اداره تئاتر را از 
شورای عمرانی گرفته ایم و مشغول برآورد هزینه ها 
تا کار شروع شود. آقای وزیر هم دستور  هستیم 
آینده  هفته  تا  است  قرار   . کرده اند  را صادر  لازم 
دفتر  سوی  از  ساختمان  نقشه  هزینه   برآورد 
طرح های عمرانی وزارت ارشاد ارایه شود. اگر بتوانیم 
مجوز یک بنای ۵، 6 طبقه را بگیریم، مهمانسرایی 
هم برای هنرمندان تئاتر استان ها خواهیم ساخت تا 
دیگر نیازی به اقامت در هتل نداشته باشند. ضمن 
کارگردانان  برای  دفترهایی  بتوانیم  امیدوارم  اینکه 
تئاتر تهران در یکی از طبقات اداره تئاتر بنا کنیم.   

که  است  یادآوری  به  لازم  ایسنا،  گزارش  به 
تماشاخانه سنگلج با نام پیشین ۲۵ شهریور، نیمه 
راه اندازی  سنگلج  قدیمی  محله   در   ۴۰ دهه  اول 
شد که محل کار و فعالیت بزرگانی چون عزت الله 
مشایخی،  رشیدی،جمشید  داود  انتظامی، 
محمد علی کشاورز، علی نصیریان، جعفر والی، 
رادی،  اکبر  بیضایی،  بهرام  خسروی،  رکن الدین 
غلامحسین ساعدی، عباس جوانمرد، خلیل موحد 
دیلمقانی، محمود دولت آبادی، بیژن مفید و ... 
ویژه  تالاری  عنوان  به  تماشاخانه  این  بوده است. 
اجرای نمایش نامه های ایرانی تعریف شد و هرچند 
اجرای  میزبان  خود،  فعالیت  تاریخ  از  بخشی  در 
نمایشنامه های خارجی هم بوده ولی همچنان به 
عنوان نماد تئاتر ملی کشورمان به شمار می رود. 
تالاری که به گفته علی نصیریان، خشت خشت آن 
پر از برای بزرگان تئاتر کشورمان پر از خاطره است.

مدیر کل هنرهای نمایشی از ساخت و ساز ساختمان مجاور تماشاخانه سنگلج می گوید

لرز بر اندام  »سنگلج« !
گروه فرهنگ و هنر -مدیر کل هنرهای نمایشی با تشریح پیگیری هایی که در زمینه ساخت و ساز ساختمان مجاور تماشاخانه سنگلج صورت گرفته، تاکید 

کرد که هر ساخت و سازی در مجاورت این بنا باید با مجوز وزارت ارشاد و میراث فرهنگی صورت بگیرد.

نظری: اگر قرار 
باشد ساخت 

و ساز ادامه 
پیدا کند، باید 
مسائل امنیتی 
و پروتکل های 

اماکن ثبت شده 
در فهرست آثار 

ملی را رعایت 
کنند

هفتاد و پنج روز از پایان جشنواره چهل و دوم فیلم فجر گذشته اما هنوز 
دبیر دوره جدید معرفی نشده است.

به گزارش برنا؛ هفتاد و پنج روز از اتمام چهل و دومین دوره از جشنواره 
بین المللی فیلم فجر می گذرد؛ اما هنوز دبیر دوره چهل و سوم تعیین و اعلام 

نشده است، این تاخیر روندی است که سال گذشته هم طی شد.
از اختتامیه  انتصاب دبیر جشنواره فیلم فجر ۱۲۴ روز بعد  سال گذشته 
این  یکم  و  یعنی در دوره چهل  آن  از  قبل  جشنواره صورت گرفت و سال 
انتصاب ۵۴ روز بعد از پایان جشنواره بود؛ اما اگر قرار باشد این روند هر سال 
طولانی تر شود و امسال نیز زمان بیشتری را سپری کند، اقدامات دبیرخانه 
برای برگزاری جشنواره چهل و سوم نیز به مراتب کنُدتر خواهد شد و این 
روند کنُد باعث به تاخیر افتادن همه مراحل جشنواره می شود؛ از انتخاب 
مدیر جدید روابط عمومی گرفته تا انتشار فراخوان و معرفی هیات انتخاب 

و ...
نه تنها جشنوار فیلم فجر بلکه جشنواره موسیقی فجر و تئاتر فجر نیز از 
این ماجرا مصون نمانده اند و بدیهی است که رفع این روند نیازمند برنامه 

ریزی دقیق تر از سوی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است.
از این رو انتظار می رود نظر به توجهی که دولت سیزدهم به مقوله سینما 
دارد، مسئولین ذی ربط نسبت به این اتفاق توجه بیشتری نشان دهند و در 

اسرع وقت دبیر جشنواره را انتخاب و منصوب کنند.
از طرف دیگر نکته قابل تامل در مورد بهبود شرایط برگزاری هر جشنواره 

این است که حداقل، ثباتی چند ساله در جایگاه دبیران وجود داشته باشد؛ 
چراکه جابه جایی مداوم دبیر جشنواره از ابتدا تا انتها شاکله یک جشنواره 
را دستخوش تغییر می کند. به عنوان مثال اگر شخصی برای چندین دوره 
متوالی سِمت دبیری جشنواره فیلم فجر )به عنوان مهمترین رویداد سینمایی 
سیاست های  می تواند  باشد،  داشته  را  اسلامی(  انقلاب  دستاورد  و  کشور 
مدنظر آن را بهتر پیگیری کند، اما عدم حضور یک دبیر ثابت برای چندین 

دوره باعث اعمال تغییرات سلیقه ای در جشنواره شده است.  
خود  سالگی  چهل  از  که  جشنواره ای  برای  دبیران  حضور  در  ثبات  عدم 
گذشته، این خلا را ایجاد می کند که جشنواره نتواند بر کمبود ها و ایراد های 

خود متمرکز شود و درصدد اصلاح آن برآید. 
به عنوان مثال در جشنواره های گذشته گا ها نگاهی سلیقه ای بخش ملی را 
از بین الملل جدا کرده و بعد از چند سال نگاهی دیگر دوباره این دو بخش 
را ترکیب کرده و یا سیمرغ بهترین فیلم از نگاه تماشاگران که گاهی می آید 

و گاهی می رود.
تا هیات  )از دبیر گرفته  انتخاب سمت ها  این تغییرات در کنار تعلل در 
انتخاب و هیات داوری( از پختگی یک جشنواره چهل و دو ساله می کاهد و 

آن  را به افول می کشاند.
طی سال های برگزاری جشنواره فیلم فجر، افراد بسیاری دبیر این رویداد 
ضرغامی،  عزت الله  داد،  سیف الله  بهشتی،  محمد  مانند  افرادی  بوده اند، 
علیرضا  مسعودشاهی،  مهدی  شاه حسینی،  مجید  عسگرپور،  محمدمهدی 

مسعود  داروغه زاده،  ابراهیم  حیدری،  محمد  خزاعی،  محمد  رضاداد، 
نقاش زاده و حالا دو سالی است که فیلم فجر با سکانداری مجتبی امینی 

هدایت می شود.
مجتبی امینی در تاریخ ۱۷ فروردین ماه ۱۴۰۱ با حکم مستقیم محمد خزاعی 
به عنوان دبیر جشنواره چهل و یکم فیلم فجر )که بعد از هفت سال بار دیگر 
با بخش بین الملل ترکیب شده بود( منصوب شد و این معرفی نسبت به چند 
سال گذشته تاخیری ۵۴ روزه داشت؛ اما امینی به هر شکل، جشنواره ای 
که در رکود پساکرونا و البته در بطن اغتشاشات سال ۱۴۰۱ بود را پیش برد. 
شاید همین امر باعث شد که محمدمهدی اسماعیلی؛ وزیر فرهنگ و ارشاد 
اسلامی بار دیگر مجتبی امینی را برای دبیری دوره چهل و دوم نیز مناسب 
بداند؛ اما این بار حکم محمد خزاعی به عنوان رئیس سازمان سینمایی تاخیر 
بیشتری داشت. بعد از فشار های رسانه ای در مورد معرفی دبیر جشنواره، 
در نهایت ۱۲۴ روز بعد و در تاریخ ۲۵ خرداد ۱۴۰۲ حکم دبیری مجتبی امینی 

صادر شد.
البته شبهه اصلی اینجا به وجود می آید که چرا با توجه به پیگیری رسانه ها، 
اما رئیس سازمان سینمایی پاسخگو نیست. سال گذشته نزدیک به ۵ ماه 
بعد از پایان جشنواره دبیر دوره بعد منصوب شد، اما آیا قرار است این تاخیر 
باز هم رکورد داشته باشد؟ آیا سازمان سینمایی هنوز به جمع بندی لازم برای 
انتخاب دبیر چهل و سومین جشنواره بین المللی فیلم فجر نرسیده است یا 

دبیر انتخاب شده و هنوز خبر آن اعلام نشده است؟!

جشنواره فیلم فجر همچنان بی دبیر
 مجتبی امینی بار دیگر دبیر فجر می شود؟

سرمربی فوتبال ساحلی گفت: زمانی که پنج میلیون نفر برای 
انتخاب »قهرمان ایران« رای می دهند قطعا کار رسانه ملی و عواملی 

است که برای این مراسم تلاش می کنند.
سال  در  ایران«  »قهرمان  تلویزیونی  اختتامیه جشنواره  مراسم 
۱۴۰۲ شامگاه پنجم اردیبهشت ماه با حضور رئیس سازمان صدا و 
سیما، وزیر ورزش و جوانان و تعدادی از قهرمانان و پیشکسوتان 
بین المللی  همایش های  مرکز  در  ورزش  مختلف  عرصه های 

صداوسیما برگزار شد، گفتگویی با سه ورزشکار برگزیده داشتیم که 
در ادامه می خوانید:

 امیررضا معصومی که جایزه »قهرمان فردا« را دریافت کرد گفت: 
از سازمان صدا و سیما تشکر می کنم که این کار زیبا را انجام می دهد 
و  در این سه سال اخیر این جشنواره را پیگیری می کند و سال 
به سال تعداد شرکت کنندگان برای انتخاب برترین ورزشکار بیشتر 

شده است.
وی افزود: امسال پنج میلیون نفر شرکت کردند و این افزایش 
شرکت کننده در نظر سنجی نشان می دهد که از قدرت همدلی 
آینده  سال های  در  امیدوارم  و  است  شده  استفاده  ملی  رسانه 

همینطور ادامه دار باشد.
معصومی درباره تورنمنت اخیر خود گفت: ۲۰ روز آینده برای 

آمادگی تیم ملی در تورنمنت گرجستان شرکت خواهم کرد.
حضور بیشتر مردم در نظرسنجی ها باعث خوشحالی ورزشکاران 

می شود
علی نادری سرمربی فوتبال ساحلی جایزه که »برترین مربی« 
ورزش در سال ۱۴۰۲ دریافت کرد و گفت: از مردم عزیزمان تشکر 
می کنم که رای دادند، امیدوارم توانسته باشیم باعث شادی دل 

مردم شویم.
وی عنوان کرد: زمانی که ما به موفقیت می رسیم مسئولیت ما 
بیشتر می شود و ما باید بیشتر تلاش کنیم و به فوتبال ساحلی توجه 

بیشتری داشته باشیم چراکه مردم دیگر انتظار سومی از ما ندارند و 
منتظر مقام دیگری هستند.

نادری درخصوص عملکرد رسانه ملی توضیح داد: زمانی که پنج 
میلیون نفر رای می دهند قطعا کار رسانه ملی و عواملی است که 
برای این مراسم تلاش می کنند و اتفاق بزرگی است و سال های آینده 
مردم بیشتر شرکت می کنند و هر چقدر مردم بیشتر حضور داشته 

باشند باعث انگیزه و خوشحالی ورزشکاران می شود.
رشته های دیگر هم پخش زنده داشته باشد

را  سال ۱۴۰۲  در  ایران«  ورزش  »بانوی  جایزه  که  کیانی  ناهید 
دریافت کرد و گفت: حس و حال خوبی دارم، دریافت جایزه در این 
جشنواره ها برای ما خیلی با ارزش است چراکه از طرف مردم انتخاب 
شدیم. مسئولیت من را سنگین تر می کند امیدوارم لایق این جایگاه 

باشم و تا پای جان برای خوشحالی مردم کشورم بجنگم.
وی افزود: همه اتفاقات این جشنواره عالی بود و در مصاحبه هایی 
که داشتم همیشه گفتم علاقمندم که رشته هایی که دیده نمی شوند 
به خصوص بانوان پخش زنده داشته باشند. البته رشته ما پخش 

زنده دارد، اما رشته های دیگر هم پخش زنده داشته باشد.
او گفت: با همه وجودم برای المپیک آماده می شوم، خداراشکر 
تمرینات خوبی را پشت سر می گذاریم تا روز المپیک بتوانم نتیجه 
خوبی دریافت کنم و تمام تلاشم را می کنم که افتخارآفرینی کنم 

مسابقات سختی است، اما من از پس آن برمی آیم.

وایت برگزیدگان جشنواره »قهرمان ایران« از عملکرد رسانه ملی ر

درخشش رادیو جوان در سومین جشنواره مستند رادیویی پژواک
مجتبی  خط«،  »چوب  برنامه  تهیه کننده  توحیدلو،  منصوره 
حسنی، تهیه کننده برنامه »جوان ایرانی سلام«، پیمان طالبی، 
گوینده برنامه »جوان ایرانی سلام«، آرزو جعفرپور، گوینده برنامه 
»جوونی مجاز« شبکه رادیویی جوان، در سومین جشنواره ملی 
مستند رادیویی پژواک موفق به کسب ۳ تندیس طلایی و دیپلم 

افتخار شدند.
خبرگزاری میزان- طبق اعلام روابط عمومی شبکه رادیویی جوان، 
برنامه های مستمر در سومین جشنواره ملی مستند  در بخش 
رادیویی پژواک، منصوره توحیدلو تهیه کننده برنامه »چوب خط« 
شبکه رادیویی جوان، برنده تندیس طلایی بهترین مسابقه رادیویی 

شد.

همچنین در بخش مشاغل در سومین جشنواره ملی مستند 
رادیویی پژواک، پیمان طالبی، گوینده برنامه »جوان ایرانی سلام« 
شبکه رادیویی جوان، برنده تندیس طلایی و جایزه بهترین گوینده 

مرد شد.
به علاوه مجتبی حسنی در بخش برنامه های مستمر، در سومین 
جشنواره ملی مستند رادیویی پژواک در بخش برنامه های مستمر 
رادیویی  شبکه  سلام،  ایرانی  جوان  رادیویی  برنامه  صبحگاهی، 
جوان، برنده جایزه دیپلم افتخار شد؛ و در نهایت در بخش مشاغل 
در سومین جشنواره ملی مستند رادیویی پژواک، آرزو جعفرپور، 
گوینده برنامه »جوونی مجاز« شبکه رادیویی جوان، تندیس طلایی 

و جایزه بهترین گوینده زن را از آن خود کرد.


